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A januári képviselőtestületi ülésen hallottuk Örvendi László képviselőtől, milyen nagy bajban
vannak a szoboszlói gazdák a HAGE sertéstelep miatt. Az évek óta húzódó ügy, a szétterülő
trágyalé a szoboszlói gazdák földjén,- ami már elérte az élővizet is- tényleg óriási probléma.  S
ha ilyen nagy a baj, miért nincs rá megoldás?

        Örvendi László országgyűlési és egyben önkormányzati képviselő testületi ülésen és a
HVTV kamerái előtt elpanaszolta, hogy már mi mindent megmozgatott ez ügyben. Helyszíni
bejárásra hívták, pontosabban traktorra rakták a Hajdúszoboszlói Városi TV stábját is, akik
forgatás közben még el is akadtak, de nem maradtak  sz....rban kimentették őket. Persze ezt
nem volt nehéz elintézni, hisz mostanra az elmúlt egy évben sikerült a HVTV-t teljesen maguk
alá gyűrni.  A „helyettes főszerkesztő” asszony  ott ül  a képviselők között, egy cseppet sem
zavarja egy csomó dolog, ami másnak egyáltalán nem férne bele, de ez egy másik történet.
Visszatérve az igazi büdös témához a HVTV riportjában láthattuk még azt is, hogy mennyire
felháborodott ezen a trágya ügyön a művészvilág neves képviselője, Komiszár János
festőművész. Róla persze nem derült ki, hogy földje van-e ott vagy csak szeret oda járni
festegetni, esetleg újabb baki történt a tv-nél és elírták a nyilatkozó nevét, nem is Komiszár
János a felírat szerinti gazda. Ez az apróság egyébként szintén nem  számít, nem ez a lényeg.
Sokkal izgibb, mit talált ki városunk egyik országgyűlési képviselője. Örvendi László most utolsó
szalmaszálként városunk jegyzőjéhez fordult segítségért. Itt ennél a pontnál többen
meglepődtek, mit tud elintézni a jegyző egy „kis fürdővároska  a maga tizennyolcezer
egynéhányszáz lakójával”, amire két országgyűlési képviselő hosszú évek óta sem képes.
 
 

(A fürdővároska jelzőt Kósa úr kampánybeszédéből vettük át, amit a hajdúszoboszlói
művelődési központ színpadán, 2010 szeptemberében mondott  a helyi Fidesz vezérkara előtt.
Szép, szép a kicsinyítő képző, de nem mindegy ki mondja, többek szerint.) Ráadásul a két
képviselő egy pártba, sőt a jelenlegi kormánypártba tartozik, mely párt előtt most aligha lehet
jogi akadály a kétharmados többséggel. Az Alkotmány, a nyugdíjpénztár és a médiatörvény
ilyen sikeres megváltoztatása után, egy HAGE nem lehet akadály. Persze lehet, hamarabb
sikerélménye lenne a képviselőnek, ha nem csupán a gazdák kártalanításán őrködne, hanem
Hajdúszoboszló környezetkárosítása ellen lépne fel. Véleményünk szerint van még lehetőség
bőven. Ilyen például egyéni képviselői indítvány benyújtása a parlamentben, azonnali kérdés a
mezőgazdasági miniszternek vagy a környezetvédelmi miniszternek. Vannak  látványosabb
módszerek is, amit még a fülkeforradalom előtti években alkalmaztak igen hatékonyan, és nagy
rutinnal az akkor még ellenzéki pártok, azaz a Fidesz. Néhány példa az elmúlt évek sikert és
eredményt hozó módszereiből: a problémás terület elszigetelése, az odavezető utak
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elbarikádozása, a megyében több helyen félpályás útzár, a polgárok most is egészen biztosan
megértőek lennének, traktoros felvonulás a Hősök terén a Parlament előtt, majd a hazatérő
győztes csapat fogadása a város határában, amire szintén hivatalos lehetne a HVTV. De ne
legyünk türelmetlenek, várjuk meg, mit lép városunk jegyzője.

    

Persze a SzoboszlóI Színes kíváncsi az Önök véleményére is. Olvasóink szerint, hogyan
lehetne gyorsan, hatékonyan, jól megoldani a sertéstelep ügyét?

  

Szoboszlói Színes– Buzási László

  

A helyi hírek forrása mi vagyunk! – Minden jog fenntartva

  

www.szoboszloihirek.hu

  

 

 2 / 2


